
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 6 maart 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Katelijne, Lien, Marlies, Quentin, Reinout,
Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Yanice (tot 23u15)

Afwezig: Anton, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Bart, Bram

Waarnemer: Aderik, Aiko, Gitte, Mariska

De vergadering wordt geopend om 22u01.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Laatste zeil van doop Dopers Ja
Ereledenbrief Kristien Anne Ja
Argenta verwittigen locatieverandering PR Ja
Foto van muziekinstallatie Bar Ja
Smartscreen navragen Jeroen Ja

Er is opnieuw een deel van het afval van de kelderopruim weggedaan. Kristien is nog niet gemaild geweest, maar
Anne gaat op het ereledendiner tegen iedereen zeggen dat ze in het vervolg ook via mail gaat laten weten dat er
een ereledenbrief verzonden is. Mensen moeten dan antwoorden als ze niets aankrijgen en dan stuurt Anne de
brief ook via mail. Het smartscreen is niet nagevraagd, maar waarschijnlijk kunnen we er wel van uit gaan dat dat
niet aanwezig is in Café Manger.

Mededelingen

• De kaarten van het galabal zijn vanaf nu te koop op de gang en we hebben er ongeveer 150. De naam en
het al dan niet lid zijn van de kopers moet genoteerd worden.

• Kernpresidium waarvan Joni de gegevens nog niet heeft voor KBC, moet dit zo snel mogelijk doorsturen.
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Raden

StuRa

Vergadering 1:

• Cobra: we willen het systeem behouden, maar er gaat bij sommige faculteiten gekeken worden naar een
manier waarop het efficiënter kan.

• Rectorsverkiezingen: er is gekozen voor een getrapt systeem met facultaire congressen waarop alle studenten
hun stem kunnen uitbrengen en dit is bindend voor de personen die op de verkiezingen in de stemhokjes
gaan stemmen. De uitslag zal bekend gemaakt worden na het congres.

Vergadering 2:

• Herindeling academiejaar: professor De Block van het HIW heeft hier een voorstelling over gedaan en had
de vraag of wij hier aan willen meewerken. In het eerste jaar zullen alle problemen uitgezocht worden en
een manier om deze te verbeteren en het jaar erna komt er dan een voorstel. Dit wordt ofwel goedgekeurd,
ofwel wordt er gezocht naar een ander voorstel. Vanaf 2018 zal gepoogd worden om het systeem zo snel
mogelijk in werking te stellen. Wij waren hiermee akkoord.

• Onderwijscongres: het onderwerp sprak niet zo aan en daardoor waren er weinig studenten. Volgend jaar
wordt op zoek gegaan naar een beter onderwerp.

• Terugbetaling inschrijvingsgeld: mensen van buitenaf die een paar studiepunten opnemen aan de KU Leuven
moeten veel meer betalen, wat er vaak voor zorgt dat ze uiteindelijk niet gaan studeren. Wij zijn akkoord
dat ze een deel van hun geld mogen terugkrijgen van de KU Leuven.

• Cobra: de eerste en laatste vraag zullen behouden worden en er komen drie nieuwe vragen. Deze gaan
concreter zijn zodat het voor iedereen duidelijk is wat er mee bedoeld wordt. Verder gaat er ook met
peers gewerkt worden: mensen van buitenaf die hun studie al hebben afgemaakt. Het balkje met opties
van uitstekend tot onvoldoende gaat vervallen wegens weinig nut. Cobra zal vanaf nu om de twee jaar
plaatsvinden, omdat het voor onze faculteiten te veel is om voor elke opleiding ieder jaar een gesprek te
organiseren.

• Waalse VVS: er is gediscussieerd over een automatische samenwerking met de Waalse VVS. Bij hen is dat
erg politiek gekleurd en zijn er bijvoorbeeld problemen geweest met de treinstakingen. Daarom is beslist om
elk onderwerp apart te bekijken.

• Studium generale: volgend jaar wordt dit vak ingevoerd, maar de uitwerking staat nog niet helemaal vast.
Het wordt niet verplicht en de opleidingen gaan niet verplicht worden om een lijst op te stellen. Religie blijft
voor onze richtingen voorlopig nog een verplicht vak.

Sport WV

• Komende activiteiten: voor de studentenmarathon is een paar dagen geleden de shiftenlijst doorgestuurd.
De shiften zijn lang, maar mogen niet opgedeeld worden. Voor Survival of the Student is er een hele lange
discussie geweest over het obstakel, waar niet echt iets uit voort is gekomen. We moeten de 20 km door
Brussel op 29 mei promoten, waar je voor 25 euro aan kunt deelnemen. Voor het WSF moeten we reclame
maken voor de golf, maar de inschrijflink staat nog niet online.

• 24 urenloop: er was wat verwarring over de waarborg omdat er foutief gedacht werd dat we een verkeerde
waarborg gestort hadden, maar intussen is dat in orde gekomen.
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Studentenbeleid WV

• Mobiliteit: er komt een enquête over mobiliteit aan het einde van dit jaar en volgend jaar. De aangekondigde
GAS-boetes zullen niet ingevoerd worden voor september, aangezien er op dit ogenblik nog niet genoeg
capaciteit is om de fietsen te stallen. De prijs zal niet verlaagd kunnen worden, want het bord dat ze gaan
plaatsen is gekoppeld aan de federale wetgeving en het bedrag dat daar bijhoort is minimum 55 euro.

• Acco: ze zijn een online platform -Sofia genaamd- komen voorstellen, een soort van Toledo vanuit Acco. Het
overlapt hier deels mee, maar biedt verder wel beter de mogelijkheid aan proffen om hun cursus interactief
te maken. Het zou ook handig zijn in geneeskunde om voorbeeldfilmpjes te maken van hoe je bijvoorbeeld
een spuit moet geven. Het grote nadeel is wel dat het veel duurder is dan de gewone cursussen. Zeker de
digital only versie is belachelijk duur. Acco kwam vragen of we wilden meewerken om het platform beter
te maken. Wij hebben hier geen interesse voor, maar geneeskunde bijvoorbeeld wel omdat Sofia bij hen al
meer gëıntegreerd is.

• Duurzaamheid: er werd gevraagd om 40 dagen zonder vlees te blijven promoten.

Werkgroep hervorming LOKO

De werkgroep heeft twee concrete ideeën naar voren gebracht waarover volgend weekend een nota zal verschijnen.
Deze wordt doorgestuurd naar presidia, zodat zij hier commentaar op kunnen geven alvorens er op zondag 20
maart over gestemd wordt op de LOKO AV. De concrete ideeën zijn:

• Een engagements-WV en AV invoeren, waarop kringen samen met huidige en opkomende ploeg kunnen
beslissen aan welke activiteiten ze het volgend jaar nog willen deelnemen.

• Een nieuwe structuur voor LOKO. Deze zal niet volgend jaar ingevoerd worden, want er moet eerst een
overgangsfase plaatsvinden.

Scientica AKV

• Voorbije activiteiten: StamCafé Manger was goed, maar de cafébaas was een beetje dronken. De volgende
keer wordt het Duvel. Dan valt het samen met de TD van Bios en Chemika, dus gaan we heel veel
reclame moeten maken. De cantusweek heeft -600 euro gedraaid en er zijn dezelfde opmerkingen gegeven
als op onze vorige PV. De overschot van de ochtendcantus is overgekocht door het Scienticaweekend. Het
inschrijvingssysteem zal beter uitgewerkt worden naar volgend jaar, want nu stond bijvoorbeeld het maximum
op 94 inschrijvingen terwijl er 120 plaatsen waren. De cantus van Internationaal heeft +70 euro gedraaid.
Voor Scienticafé is alles oké, maar er moet nog steeds samengezeten worden met VTK.

• Komende activiteiten: het debat staat online en gaat door op dinsdag. Mensen die nog een vrouw kennen
die zou kunnen deelnemen, moeten dit zo snel mogelijk laten weten aan de organisatoren. Voor het galabal
zijn er tickets en de DJ en fotograaf zijn in orde. Er wordt ook hard gewerkt aan de dans. Politika neemt een
deel van onze shiften over en wij doen dit op 4 mei bij hen. Wie een shift doet op hun galabal, mag gratis
binnen. Voor de Scientica TD komt alles in orde en de affiches zijn besteld. Op 19 maart is het infodag van
de faculteit en daar zoeken ze nog mensen voor, gëınteresseerden moeten mailen naar Katelijne.

• Afstudeerbomen: het eerste jaar gaat er één boom komen voor heel de W&T groep en daarna komt er
waarschijnlijk jaarlijks één per faculteit. Zo’n boom kost 600 euro, waarvan de helft door de technische
dienst betaald wordt. Van de andere helft betaalt de faculteit de helft tot alles, dus het zou kunnen dat we
met de wetenschapskringen nog 150 euro moeten bijleggen. Verdeeld over de vijf kringen valt dit best mee,
dus vanuit Wina willen we meedoen.

• Om over na te denken: volgend jaar is het 200 jaar faculteit wetenschappen en hier worden nog activiteiten
voor gezocht. Scientica heeft bijna 1000 likes op Facebook en als dit behaald is kan er misschien een vat
gegeven worden of iets leuk gedaan worden. Merkator wilt dit semester echt werken aan een nieuw logo
voor Scientica, dus mensen die hier aan willen meewerken mogen dit laten weten.
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Scientica AV

• CuDi: er is een motie van wantrouwen ingediend tegen Lisanne, maar ze is niet ontslagen. Ze gaat werken
aan een betere communicatie. De andere verantwoordelijken waren aanwezig en gaan haar hierbij helpen.
De financiële situatie wordt besproken op de volgende AV. Pay Conic wordt terug gebruikt bij CuDi, want
dat gaf uiteindelijk toch niet zoveel problemen als verwacht.

Updates

Update PR

Dinsdag moeten zoveel mogelijk mensen naar de lezing van Argenta komen. Vanuit Wina zijn we niet zo tevreden
met de inzet van Bios voor de jobfair. Het is spijtig dat ze geen bedrijven hebben kunnen binnenhalen, maar
ze hebben blijkbaar wel een vijftigtal mails gestuurd, dus dat is nog oké. Het grootste probleem is dat ze maar
45 minuten geshift hebben en hier krijgen ze dus 100 tot 200 euro voor. Hier kunnen we niets aan veranderen
aangezien in het HR van Scientica staat dat ze dit moeten krijgen, maar we gaan hen wel een berisping geven
over de shiften. Er kan ook voorgesteld worden dat ze een aantal shiften van andere kringen overnemen op het
galabal.

Update Webteam

Salt is met de hulp van pro-Webteam overgezet naar Ansible en dit is veel werk geweest. Voor de CuDi-site kunnen
boeken nu in één keer aangevinkt worden, in plaats van elk boek apart te moeten bestellen.

Update Zwanenboek

Er komt een mail naar de mensen die het zwanenboek aangevraagd hebben om te vragen of zij zich echt laatstejaars
voelen. Hierin wordt ook gevraagd om hun vrienden in te lichten over het zwanenboek en Jeroen gaat het ook nog
doorsturen. Vrijdag of zaterdag kunnen ze hier ten laatste op antwoorden en dan worden de papieren afgedrukt,
zodat mensen deze kunnen versieren. Fanne maakt de cover.

CuDi

• Er moet doorgegeven worden aan kringen dat zij minstens één kriver en twee medewerkeres moeten aandui-
den. Wina is hier mee in orde, maar niet alle andere kringen. Als zij dit niet in orde brengen, hebben zij
geen recht op het geld van CuDi.

• Op de inschrijvingsstand van Scientica zou er aan eerstejaars een blad met boekenprijzen kunnen gegeven
worden aan eerstejaars. Dan zorgen we wel best dat we niet naast Acco staan. We moeten wel nog afwachten
of LOKO haar inschrijvingsstand mag behouden, want de universiteit wilt deze weg.

• Er is gevraagd om te polsen naar interesse om cursusblokken te verkopen op de CuDi. Ze gaan hier offertes
voor opvragen en wij vinden het enkel een goed idee indien het beduidend goedkoper is. Anders gaan mensen
liever gewoon naar de winkel om ze daar te kopen.

• Verder moest er gepeild worden naar de interesse in CuDi als centraal verkooppunt voor codices en Guidogi-
sen. Voor Guido vinden we dit geen goed idee, omdat we bij Wina zelf vrij goed kunnen inschatten hoeveel
we er moeten afnemen. Als andere kringen zich hier aan mispakken, kost dit voor ons enkel maar geld.
Codices vinden we niet erg zolang het dezelfde versie en prijs is. We kunnen dan misschien een deel van de
onze verkopen aan CuDi.
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Teambuilding

Op presidiumweek is er geopperd om een cantus te houden als teambuilding voor het presidium. We zouden een
cantus kunnen doen met een BBQ. Anne zoekt een goede datum na de campagne, dan heeft iedereen het terug
iets rustiger en is het weer al wat beter. We proberen om het door te laten gaan in de arena.

Evaluatie afgelopen activiteiten

LAN Party

Het was een succes en de rest van de kringen vond het ook leuk. Het LOL-tornooi van LBK sloeg enorm aan. De
eetstand ging goed en er is 10 euro per kring boven begroting gedraaid. Pizza’s waren een goed idee, zeker als je
daar mee rond ging werden er heel veel verkocht. Er zijn wel veel van onze friteuses stuk, dus bij de herbegroting
moeten we eens nadenken of we er toch geen extra willen kopen. VTK is een scart koppelstuk kwijt. Dat kost
maar drie euro, dus ze vonden het zelf niet nodig om het te vergoeden.

Kelderverkoop

Het was een goede activiteit en er was veel sfeer, want er was muziek en mensen konden van een hapje genieten
en een drankje kopen. Denis gaf professionele uitleg bij elk artikel. Het heeft 65 euro boven begroting gedraaid.
Er zijn nog T-shirts over en de schoonbroer van Nele heeft de zijne in 2002 niet gekregen, dus we gaan hem gratis
een oude geven.

Wiskunde Olympiade

Alles was in orde, buiten dat de mensen van reeks twee het eng vonden dat ze een aparte, moeilijkere reeks hadden.
De winnaars worden op 15 maart bekend gemaakt op de lezing. De activiteit heeft 4 euro boven begroting gedraaid.

Barbarbar

Er waren 144 Barbars inbegroot en die waren heel snel op. Verder is er 3,5 vat gedronken, dus Alma was tevreden.
De opkuis was ook in orde. De bar heeft 136 euro onder begroting gedraaid, maar dat heeft te maken met een
vat dat Alma te veel heeft aangerekend en dat we volgende bar niet gaan moeten betalen.

Museumbezoek

Er zijn drie mensen meegegaan. Het uur was verlaat en dit was niet aangepast op de site, waardoor er iemand
minder mee kon. Verder was het wel een fijne activiteit.

Lasershoot EJW

Er waren heel veel mensen en het was fijn, ook woensdag toen er op voorhand al een keer gespeeld is. Er is ook
chocomelk gedronken. De activiteit heeft 50 euro onder begroting gedraaid, omdat we natura-sponsoring kregen
i.p.v. het bedrag van vorig jaar en we vorige PV beslist hadden dat we er liever geld zouden in steken dan de
eerstejaars te laten betalen.

StamCafé Manger

Het was fijn en de muziek was deze keer best oké, alleen misschien iets te veel Après-ski soms. In het begin was
er heel veel volk, maar iedereen is plots doorgegaan en toen werd het een beetje ongezellig.
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Jobfair

Er was erg veel volk: er waren evenveel broodjes als vorig jaar, waarvan er toen nog over waren en nu waren ze
snel op. Onze bedrijven waren tevreden. Het geld krijgen we sowieso pas na de evaluatie en op de Scientica AKV
moet nog bepaald worden hoeveel dit gaat zijn. CV’s insturen kan nog tot 31 maart!

Themaweek

• Speerwerpen
Buiten de lesgever waren er drie mensen, maar zij vond het leuk en Quentin ook. Morgen wordt er nog
een bedankje voor haar gekocht, waarschijnlijk een fles cava of Ben&Jerry’s. Als we dit ooit opnieuw doen,
moeten we wel zorgen dat het niet zo koud is. De kleine opkomst had waarschijnlijk te maken met het feit
dat het tekstje heel laat verstuurd is geweest.

• Griekse pasta eetstand
De shiften op maandag waren niet goed ingevuld, dus het was moeilijk om alles op tijd klaar te krijgen. Het
heeft ook gewoon veel langer geduurd omdat het kleine uitjes waren. Reinout biedt zijn excuses aan omdat
hij zijn shift vergeten was, hij zat op de Jobfair. Drie van de vijf kommen pasta zijn verkocht geraakt, toen
is het beginnen regenen. De mensen klaagden ook dat het niet warm genoeg was vanbinnen, dus volgende
keer moeten we zeker zorgen dat we geen koud eten meer verkopen. Het bewijs van reservatie van het
grasveld zou ook op papier moeten en in de kassa, waar iedereen weet dat het ligt. De activiteit heeft 75
cent onder begroting gedraaid. De overschot van de pasta moet nog weggegooid worden.

• Klassieke avond
De opbouw verliep vlot en prof. Waelkens is iets vroeger begonnen. De inleiding duurde lang, dus laatkomers
konden wel nog volgen. Er was ongeveer 30 man aanwezig en de kaas is zo goed als allemaal opgeraakt.
De wijn niet, maar deze is nog verkocht geweest op de bar. Ook de afbraak verliep vlot en de glazen zijn
al afgewassen, er zijn er twee gesneuveld. Prof. Waelkens was zelf ook heel tevreden en de activiteit is
zeker voor herhaling vatbaar. Hij vroeg of er nog gevoetbald werd tussen presidium en proffen, wat vroeger
blijkbaar gedaan werd. Sport denkt hierover na tegen volgende vergadering. De avond heeft 2 euro onder
begroting gedraaid.

• Togabar
Barteam en Marie waren in toga, maar vier mensen in totaal. Voor de rest hebben we wijn kunnen verkopen
tot 1u en verder is er ook niet veel gedronken: twee vaten en er was ook nog veel jenever over. Er was wel
veel sfeer en de mensen zijn laat gebleven. De opkuis was in orde en de activiteit heeft waarschijnlijk 42
euro boven begroting gedraaid.

• Panem et circantus
Het was een heel fijne cantus. Het is wel een fenomeen aan het worden dat ingeschreven mensen niet komen
opdagen. Deze keer was de cantus niet volzet, maar degenen ervoor wel altijd en dan is dat heel stom voor
de mensen die te laat waren om in te schrijven. Misschien helpt het om de bevestigingsmails wat vroeger
te sturen en cantus moet het ook goed opvolgen en melden wanneer er nog reclame gemaakt moet worden.
We kunnen erover nadenken om mensen die herhaaldelijk niet komen opdagen onderaan de wachtlijst te
plaatsen.

Activiteiten in de nabije toekomst

Fysica olympiade

Er zijn vier vragen en eerstejaars zouden er ook iets van moeten kunnen. Er komen geen shifte;, Nick, Stijn en
Jari gaan het met drie kunnen. Voorlopig zijn er nog maar tien inschrijvingen, dus we gaan nog posten dat ze ook
mogen komen zonder in te schrijven.
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Lezing Argenta

Morgen wordt er gewinkeld voor alle activiteiten van deze week. De lezing gaat door in de Oude Molen en we
moeten nog bellen naar de KU Leuven om de parking open te krijgen. Voor de receptie zijn twee tot drie mensen
nodig, waarschijnlijk zijn er wel mensen binnen PR die dit zullen doen. De les van actuariaat is niet verzet kunnen
worden, maar andere richtingen kunnen normaal gezien wel komen. Er moet nog gebeld worden voor de slideshow
zodat die op voorhand nagekeken kan worden, want Argenta verwacht dat wij die klaarzetten.

Sportbar

Er komen vier competities: een eetwedstrijd, armworstelen, beerpong en kickeren. De prijs -een pint- moet nog
in de begroting. De inschrijvingen staan al online, buiten voor eten, dat is zonder inschrijvingen. Joran wordt
avondverantwoordelijke van de bar en Arno gaat de sleutel halen. Er zijn geen extra mensen nodig achter de bar,
er zijn vijf mensen van Sport. Er moet gezorgd worden dat er genoeg kicker- en pingpongballetjes zijn. Om 1 uur
wordt er gekeken hoeveel er al gedronken is en afhankelijk daarvan sluiten we al dan niet een vat van Alma aan.

Quiz

Vorige maandag zijn de vragen getest en het was goed in orde. De begroting klopt en Sander heeft een biermand
geregeld. Er is gemaild om een gratis fruitmand te krijgen, PR probeert dit te regelen. Er was een shift voor
drankverkoop vergeten, maar mensen die willen meedoen kunnen die ook invullen. Er kan ook nog nagedacht
worden over een drankprijs.

Ereledendiner

Het is heel belangrijk dat de shiften van vrijdag nog ingevuld worden, zeker deze van het klaarzetten tussen vier
en zes. Joni komt later en Anne kan er niet zijn op dat moment. Het diner gaat door in de living en als inkleding
zullen er kaarsjes, een tafelkleed en door Joni gevouwen servetten zijn. Anne gaat ook nog kijken of ze misschien
kerstverlichting vindt, maar dan is het extra belangrijk dat er voldoende mensen zijn voor de opbouw.

Picantus

Er is nog niet veel voor bepaald, maar het tekstje, de zaal en de brouwer zijn al in orde. Als er veel mensen later
zijn door de Pi-activiteit die duurt tot acht uur, wachten we misschien vijf tot tien minuutjes op hen.

Ultimate frisbee

Het veldje waar vorige jaar gefrisbeed werd is gereserveerd. Het kan daar ’s avonds wel te donker zijn, dus we
kunnen overwegen om het ’s middags te doen. Als we het toch ’s avonds doen, kan het misschien doorgaan op
het veld van het speerwerpen met spots van de beach volleybal. Sport kijkt nog wat ze hiermee gaan doen. Er
zal voor vijf euro aan fruit en water voorzien worden.

Lezing Wiskunde

Prof. Vaes is gecontacteerd en de begroting is doorgestuurd. We kunnen niet in de Foyer op dat moment, dus
ofwel gaat de receptie door in het auditorium, ofwel proberen we om het lokaal naast de Foyer te reserveren.

Couscous eetstand

Het grasveldje is gereserveerd en de begroting wordt nog doorgestuurd. Er werd gedacht om voorbereide couscous
met groenten en al dan niet kip te serveren, om niet te veel werk te hebben zoals bij de pasta eetstand. Het
probleem daarbij was wel gewoon dat de shiften niet goed vielen, dus als ze op tijd online komen, is het beter om
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zelf te koken. Couscous is best gemakkelijk om te maken en dat is veel goedkoper. Er moet dan zeker bouillon in
het water van de couscous gedaan worden, dat maakt het veel beter. Simon gaat op de dag zelf aanwezig zijn,
omdat de verantwoordelijken niet kunnen.

Provinciezuip

Anton, Arne en Rik gaan de bar tappen. We nemen twee vaten mee en er wordt eerst een vat van ons getapt,
dan twee van Alma en dan kijken we verder wat we doen. Waarschijnlijk komt er opnieuw de optie om voor de
Kempen te drinken. Jeroen geeft als afscheid een gratis vat voor Vlaams Brabant en heeft gevraagd of dit tegen
inkoopprijs mag. Als we dit doen, zijn we wel de winst op één van onze vaten kwijt en heeft Wina er nadeel bij.
We beslissen om het aan Alma prijs te verkopen aan Jeroen en dan kan er uit de pot van Vlaams Brabant 25 euro
aan Jeroen gegeven worden. Bar denkt nog na of ze cocktails en misschien cider willen laten meetellen als bier.
Jenever best niet, want dan wordt iedereen veel te zat.

Marginale filmavond

Hier is nog niets over geweten, maar waarschijnlijk gaat het door in de living. In een aula zou ook kunnen natuurlijk,
om het ironisch te maken.

Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

Er zijn op dit moment al elf mensen die in het koor willen. Er is ook iemand die eigenlijk niet kan, maar die wel wilt
komen om te dirigeren. Er is een meerstemmige bewerking gemaakt van het Winalied. Katelijne gaat proberen
om via Pelle en de member database nog wat meer oudleden in het koor te krijgen. Aan prof. Dina Vanpaemel
moet het zeker ook gevraagd worden. Er is nog niet veel gestemd op de Gouden Krijtjes. Normaal zouden die
morgen afgesloten worden, dus het moet echt nog goed gespamd worden op Facebook en in de Winagenda. De
subsidieaanvraag is goed ontvangen geweest en zal binnenkort goedgekeurd worden. Er moeten stilaan een tekstje
en poster komen, want binnen drie weken is het al zover en het is een speciale editie. De hapjes zijn klaar, aan
de begroting moet nog wat gesleuteld worden en de shiftenlijst komt eraan. Voor het winkelen hebben we een
bon van drie procent korting, maar als we boven een bedrag van 250 euro kopen krijgen we ook korting en wordt
het gratis geleverd. We moeten dus eens navragen of die kortingen cumuleerbaar zijn. Er moet ook in de groep
gevraagd worden of iemand een grote auto heeft om tafels te vervoeren.

EJW Kampvuur

Dit moet op voorhand geregeld worden, want anders is er geen kampvuur. Op EJWiekent is er gezegd dat er op
tijd aan begonnen ging worden, maar waarschijnlijk heeft niemand daar meer aan gedacht.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Overschot pasta eetstand weggooien Iemand 07/03/2016
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 20/03/2016
Nadenken over activiteit met proffen Sport 20/03/2016
Kampvuur regelen EJW 20/03/2016
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Varia

• Lien: ’Jari, je kan het inscannen voor het zwanenboek best in de bib doen. Daar kan je een hele stapel in
één keer inscannen.’

• Katelijne: ’Je kan de docentenevaluatie nog tot woensdag invullen. We hebben nog niet eens vijftig procent
behaald op dit moment, dus spam dat nog. De bevraging voor de derde examenperiode is ook rond gemaild
en voorlopig hebben nog maar honderd mensen die ingevuld. En tijdens StuRa heb ik een duiveltje getekend
bij Politika, omdat ze een stom systeem hadden bedacht.’ - Aiko: ’Vorig jaar zijn ze met OWG ook langs
geweest in de aula’s voor de docentenevaluatie.’ - Katelijne: ’Ja, maar toen hing daar een prijs aan vast.’

• Aiko: ’Voor Redactie zou het beter zijn als tekstjes voor activiteiten die op maandag vallen, een week eerder
al worden ingestuurd. Bij het speerwerpen had dat bijvoorbeeld ook echt kunnen helpen.’

• Sander: ’Aiko, heb je gezien dat ik in de Span groep een bericht heb geplaatst voor het tekstje van de TD?
Dat moet ook in de Winagenda.’ - Aiko: ’Dan moeten we een bericht naar Tom sturen, het ligt nu in zijn
handen.’ - Joni: ’Om zoiets te communiceren moet je mailen.’ - Anne: ’Maar ja, als de mail niet werkt...’

• Fanne: ’Er is momenteel 25 procent korting op cola, dus we kunnen best een voorraad inslaan. Mijn oma
was daarstraks gaan indoor skydiven en het was echt heel grappig. Ze is tachtig.’

• Tine: ’Heeft EJW het Lenteconcert intussen beter uitgelegd bij de eerstejaars?’ - Aiko: ’Bart heeft dat
gedaan.’

• Jari: ’De deadline voor tekstjes ligt nu op vrijdag, want Redactie heeft dat veranderd. Voor Media zou het
beter zijn als die ten laatste woensdag ingestuurd werden, zeker tekstjes voor inschrijvingen. De meeste
mensen kijken uiteindelijk toch via Facebook.

• Arno: ’Voor de sportbar moet er jenever aangekocht worden, maar Joran weet dat normaal.’

• Anne: ’Kijk de shiften voor de studentenmarathon na!’

• Sander: ’Het zeil is gekuist en het was eigenlijk niet zo heel vuil.’

De vergadering wordt gesloten om 23u50.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 20 maart 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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